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Saker 
1. Innkalling til årsmøte 3.8.2019 på Radisson Blu kl 1700 

Årsberetning med Regnskap og balanse 2018   er sendt ut til medlemmer og lagt på 
foreningens hjemmeside. 
                                                  
Frist for innsendelse av «forslag til saker» er satt til 15.7.2019. 
Evt. innkomne saker ettersendes før årsmøtet.        
 

2. Medlemsregister pr dato    
Beitostølen Hytteforening har fått nye kollektive medlemmer fra Hegge I og Hegge II 
Totalt medlemsantall pr 1.6.2019 er nå 430. 
Purring på gjenstående kontingenter for 2019 sendes ut.   
                                                              

3. Samarbeidsavtalen med Øystre Slidre Kommune                                                             
Møtet er satt til 17.6.2019 med ordfører Melbybråten og rådmann Aanestad. 
Samkjøring av agenda og prioritering av saker gjøres med Vangsjø vel,  
Javnlie vel og Østre Beitostølen vel.  
Rapport vil bli gitt på årsmøtet 3.8.19.      

  
4. Garli utbygging - oppfølging 

Beito Eiendom er nå i dialog med kommunen om ny reguleringsplan for Garli.  
Ingen plan lagt ut for regulering pr dato. 
Iver Andresen i Garlivegen Hytteforening følger opp lokalt. 
 

5. Lupiner - Plan for fjerning av Lupiner i området.     
Naturvernforbundet i Valdres og lokale krefter i Øystre Slidre kommunen vil sammen 
med Beitostølen Hytteforening og Statens Vegvesen komme med innspill til plan for 
fjerning av planten Lupiner. 
Styret i Stakkstølie Nord Hytteforening ved Torunn Holst følger saken videre. 
Brev vil bli sendt ut via kommunen direkte til berørte hytteadresser i samarbeid med 
Naturvernforbundet i Valdres. 
 

6. Løypeforeningen 
Fortsatt meget lav andel (36%) som er individuelle medlemmer i løypeforeningen. 
 

7. Facebook           
Her legges det ut løpende saker om Øystre Slidre og Beitostølen. 


